
 
 
 
 

Протокол №1  
засідання Комітету з логістики та міжнародних перевезень 

Громадської ради при Держмитслужбі України  
 

Дата та час проведення:  28 лютого 2024 року, 11 год. 00 хв. 

Місце проведення:  онлайн-зустріч в форматі ZOOM 

Присутні члени Громадської ради при Держмитслужбі: 

1. Берестенко Віктор 
2. Богомолов Андрій 
3. Вдовіна Галина 
4. Грищишин Людмила  
5. Зібницький Ілля 
6. Кривак Іван 
7. Крилач Олена 
8. Луговець Валерій 
9. Марченко Вікторія 
10. Мурзов Євген 
11. М'ясоєдов Владислав  
12. Платонов Олег 
13. Саргсян Ірина 
14. Стеценко Петро 
15. Тасліцький Герман 
16. Трусов Сергій 
17. Хмельницький Леонід 

Присутні: 

1. Лазарєв Олександр, експерт Громадської ради 
2. Ляденко Ірина, експерт Громадської ради 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

1. Відкриття, визначення кількісного складу комітету та затвердження порядку денного;  
2. Обрання голови, заступника, секретаря комітету; 
3. Обговорення пропозицій КРІ відносно антикорупційної політики ДМСУ 
(https://docs.google.com/document 
d/1u-SK5ZJukoZ2Z6i8_EchBBl1pmGgAk-3sQZ1a0J6Ihg/edit); 
4. Щодо подовження терміну  доставки вантажів 
(https://docs.google.com/document/d/19ydEwmL9LDYu-uoO7XT6zxgj5sA7sBtobKl-
mfqk7FM/edit); 
5. Різне. 

СЛУХАЛИ: 

Вдовіну Галину, яка привітала усіх присутніх, подякувала присутнім за участь у організаційному 
засіданні Комітету з логістики та міжнародних перевезень Громадської ради при Держмитслужбі 
України. Було оголошено присутніх та визначено особовий та кількісний склад комітету. Серед 
присутніх було відмічено 17 членів Громадської ради при Держмитслужбі та 2 експерти 
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Громадської ради при Держмитслужбі, загалом 19 осіб. Секретарем даного засідання було 
запропоновано обрати Марченко Вікторію.  
 
Голосували:  За прийняття порядку денного та кількісного та особового складу.  
-        «за» – 17; 
-        «проти» – 0; 
-        «утримались» – 0. 

Рішення прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний засідання, кількісний та особовий склад комітету. 
Секретарем засідання обрати Марченко Вікторію.  

З питання 2 Порядку денного: 

СЛУХАЛИ: 

Вдовіну Галину, яка повідомила, що ініціатором створення даного комітету є Берестенко Віктор, 
якого і запропонувала обрати головою Комітету і передала йому слово. 
Берестенко Віктора, який повідомив про готовність очолити Комітет. 
 
Голосували:  За обрання голови, заступника, секретаря комітету 
-        «за» – 17; 
-        «проти» – 0; 
-        «утримались» – 0. 

Рішення прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Головою Комітету обрати Берестенко Віктора. 

СЛУХАЛИ:  

Берестенко Віктора, який запропонував кандидатуру Кривака Івана на посаду Заступника голови 
Комітету. Після відводу запропонував посаду Заступника голови Марченко Вікторії. 

В обговоренні взяли участь: 

Кривак Іван, який заявив про відвід та неготовність стати Заступником голови Комітету.  
Марченко Вікторію, яка підтримала пропозицію зайняти посаду Заступника голови Комітету у 
зв’язку із самовідводом Кривака Івана.  
 
Голосували:  За обрання голови, заступника, секретаря комітету 
-        «за» – 17; 
-        «проти» – 0; 
-        «утримались» – 0. 

Рішення прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Заступником голови Комітету обрати Марченко Вікторію. 

З питання 3 Порядку денного: 

СЛУХАЛИ: 

Берестенко Віктора, який надав інформацію про підготовлений проект пропозицій КРІ до 
антикорупційної політики ДМСУ, звернув увагу на основні пропозиції та мету їх 
підготовки, попросив колег надати свої зауваження та пропозиції щодо тексту попередньо 
наданого проекту. Також підняв питання щодо визначення суб’єкту звернення.  



В обговоренні взяли участь: 

Тасліцький Герман, який висловив думку про те, що краще звернення надавати від імені 
Громадської ради та зазначати, що таке звернення підготовлено Комітетом. Запропонував внести 
деякі поправки в текст проекту, зокрема замінити вислів “необґрунтоване затягування” на 
“безпідставне затягування”.  
Вдовіна Галина, яка запропонувала додатково погодити фінальний текст звернення у чаті 
комітету. Адресатом звернення від імені комітету слід визначити Громадську раду при 
Держмитслужбі де додати прохання звернутись з відповідним зверненням до ДМСУ. 
Берестенко Віктор, який запропонував затвердити текст проекту за основу з подальшим 
доопрацюванням впродовж тижня.  
 
Голосували:  За затвердження проекту пропозицій ключових показників ефективності для 
включення до Антикорупційної програми 
-        «за» – 17; 
-        «проти» – 0; 
-        «утримались» – 0. 

Рішення прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити текст проекту за основу з подальшим доопрацюванням впродовж тижня 

З питання 4 Порядку денного: 

СЛУХАЛИ: 

Берестенко Віктора, який надав інформацію про підготовлений проект звернення щодо 
подовження терміну  доставки вантажів.  

В обговоренні взяли участь: 

Хмельницький Леонід, який висловив підтримку щодо важливості вирішення піднятих у проекті 
звернення питань. Також зазначив, що дане питання неодноразово піднімалося АсМАП, зокрема 
щодо автоматичного продовження терміну  доставки до 30 днів, а також непритягнення до 
відповідальності. 
Берестенко Віктор, який запропонував затвердити текст проекту за основу з подальшим 
доопрацюванням впродовж тижня.  
 
Голосували:  За затвердження проекту зверненя щодо подовження терміну  доставки 
вантажів  
-        «за» – 17; 
-        «проти» – 0; 
-        «утримались» – 0. 

Рішення прийнято. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити текст проекту за основу з подальшим доопрацюванням впродовж тижня 

З питання 5 Порядку денного: 

СЛУХАЛИ: 

Вдовіну Галину, яка підняла питання щодо проблеми зривання пломб з контейнерів на кордоні з 
Польщею.  

В обговоренні взяли участь: 



Хмельницький Леонід, який висловив думку стосовно того, що ці дії відбуваються 
безпосередньо на пункті пропуску, на території іншої держави, тож застосовується іноземна 
юрисдикція. 
Трусов Сергій, що звернув увагу на наявну в ЗМІ інформацію про початок слідчих дій стосовно 
даних інцидентів 
Лазарєв Олександр, який висловив думку щодо можливості інформувати представників галузі 
про наявну проблему 
Берестенко Віктор, який зазначив, що Держмитслужбою надано алгоритм дій у випадку 
порушення цілісності митних пломб. 

ВИРІШИЛИ: Інформацію прийняти до відома.  

Засідання завершилось  об 11:55 

  

Голова                                                                                               Берестенко В.В. 

 

Секретар                                                                                             Марченко В.М. 
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